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Dak-en thuislozen. 

Het aantal mensen dat dak-en thuisloos is de afgelopen jaren fors toegenomen. Helaas lijkt er voor 
deze groep weinig opvang en opvangmogelijkheden. Verder dan een winteropvang bij extreem koud 
weer komen we niet. 
Wat Leefbaar Huizen betreft horen mensen die dak-en thuisloos te worden opgevangen en te 
worden begeleid, zo te worden begeleid dat er sprake is van “ een terugkeer in de maatschappij” en 
dient daar beleid voor te worden gemaakt of te zijn. Daarom de volgende vragen: 

1. Hoe groot is het aantal mensen dat dak-en thuisloos is in de gemeente Huizen en /of de regio
en zijn deze in beeld bij de gemeente dan wel de regio?

2. Op welke manier worden deze mensen die dak-en thuisloos zijn verder geholpen om in een
terugkeer in de maatschappij te voorzien?

3. Is er hiervoor beleid van de gemeente en/of van de regio?
4. Zijn er voor hen met voorkeur woningen beschikbaar en zijn daar afspraken over met de

woningbouwcooperatie(s)?
5. Maken mensen die  dak-en thuisloos zijn gebruik van de voedselbank? Of is er contact met

andere organisaties waar dak- en thuislozen gebruik van maken?
6. Is er beleid voor dak-en thuislozen onder de 18 jaar?

Wij verzoeken u om de vragen schriftelijk te beantwoorden, zo mogelijk voor de raadsvergadering 
van 7 juli 2022 a.s., en anders graag mondeling antwoord in die raadsvergadering.

Met vriendelijke groeten, 

Namens de fractie van Leefbaar Huizen 
Edwin Koning 
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